
Protokollanteckning för ärende 4 ”yttrande över detaljplan” 

Lomma, kommunstyrelsen 24-05-2023


Sverigedemokraterna har inget emot själva detaljplanen, men vi anser 
att projektet gymnasieskola och kommunhus bör pausas tillsvidare.


Projektet är förmodligen det största som kommer att ske i Lomma 
kommun de närmsta decennierna. För oss får projektet gärna bli 
försenat ett år eller två, om det ökar sannolikheten att genomförandet 
blir bättre, eftersom det då inte blir fram stressat, vilket vi just nu 
upplever att projektet är.


Om projektet pausas kan dessutom politiker och tjänstemän lägga 
fullt fokus på att istället förbättra skolan och äldrevården, innan vi 
påbörjar ett jättebygge. 


Oscar Sedira (SD) 
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